
Acta de la sessió del dia 29/01/2025 del Consell d’Infants de Begues 
 
Horari: de 17.30 a 19 h 
Lloc: Centre Cívic El Roure 
 
Assistents 
Beth Juan Martín 
Ariadna Coll Redondo 
Antón Barra Valcarcel 
Laura García Colmenero 
Pau Montsonet Bayo 
Benjamín Ignacio Santamaría 
Oriol Rutayisire López 
Alba Cuesta  
Eric Castro Martínez 
Candela Sánchez López 
Júlia Silva Casanovas 
Dinamitzador: Enric Miró Barreda 
 
Temes a tractar: 
1. Preparació de la fitxa per recollir propostes dels infants mitjançant les bústies que es 

col·locaran a les escoles. 
2. Recollida de propostes i qüestions a comunicar a l’Ajuntament 
3. Revisió de les millores que s’han fet a la Pl. Lina Font 
 
Aportacions i propostes: 
 

1. Acordem fer una fitxa que digui: 
 
Propostes per al Consell d’infants de Begues 
 
Nom:    Escola:     Data: 
 
Les propostes que feu al Consell d’Infants han de ser millores per al poble o coses 
que es puguin fer, que siguin viables i realistes, i que siguin responsabilitat de 
l’Ajuntament. 
Quan feu una proposta, introduïu la butlleta a la bústia. Els i les representants dels 
infants en el Consell, que som alumnes de 5è i de 6è, les recollirem cada mes, les 
llegirem i les portarem a la trobada del Consell per debatre-les. Si són aptes les 
presentarem a l’Ajuntament. 
 
Proposta o petició: 
 
Gràcies per participar!!! 
 
 
Al costat de la bústia deixarem una llibreta amb moltes fitxes en blanc, perquè els nois 
i les noies puguin agafar-ne una, escriure la proposta i dipositar-la a la bústia. 
S’haurà de parlar amb les escoles perquè posin la bústia en un lloc visible i de pas. 
 
 
 



2. Propostes recollides: 
- A la Pl. Del Raval hi ha famílies que celebren aniversaris i estaria bé que s’hi 

posi una taula i uns bancs. 
- Al costat del poliesportiu hi ha un parc que té una tirolina. Aquesta tirolina està 

trencada. Caldria reparar-la. 
- Cal arranjar els carrers que envolten el poliesportiu, alguns de Begues Parc i 

de la Rectoria, per què les arrels dels arbres han fet que s’aixequi el terra. 
- Estaria bé que algú de l’Ajuntament vagi a les escoles per explicar què és El 

Fixu i què s’hi pot fer. A l’Ajuntament ens van dir que hi ha una xarxa de voleibol 
i que la podem demanar, però no sabem com s’ha de fer. També sabem que hi 
ha futbolins. Podem anar a jugar? A partir de quina edat? 
Es proposa que a la pròxima trobada es pugui fer una visita al Fixu. 

- En algunes cases han entrat a robar i la policia ha trigat molt a arribar. Què es 
podria fer per millorar la seguretat a Begues? 

- Al carrer València hi ha un tros pel qual només pot passar un cotxe, però el 
carrer és de doble direcció. Es podria posar només un carril, d’una direcció? 

- Al carrer Verge de Montserrat les voreres són molt estretes. Proposem fer les 
voreres més amples o bé fer que sigui un carrer amb preferència pels vianants. 

- A la Rectoria s’estan construint cases que agafen espai al bosc. Creiem que no 
s’ha de construir més cases al bosc. 

 
3. Anem a la Pl. Lina Font per revisar les millores que s’han fet. 

- S’han canviat algunes de les cordes del mòdul alçat i s’han protegit amb 
plàstic. Està molt ben reparat. 

- Les cordes del mòdul que està alçat, les més altes, que vam demanar que es 
fessin més llargues perquè tothom les pugui agafar des de baix no s’han 
reparat i continuen estant altes. 

- El terra no s’ha reparat. Hi ha algunes rajoles que s’aixequen massa sobre el 
terra i poden fer ensopegar. 

- La font funciona!! 
Aprofitem que hem vingut fins a la plaça per jugar una estona al mocador i al 
pistoler. 

 
A les 19 h tornem al Centre Cívic i ens acomiadem. 


